



中华中医药学会系列杂志

ISSN 1008-8849

CN 13-1283 / R

旬 刊

# 现代中西医结合杂志

XIANDAI ZHONGXIYI JIEHE ZAZHI

MODERN JOURNAL OF INTEGRATED  
TRADITIONAL CHINESE AND WESTERN MEDICINE

中国科技核心期刊

中国科技论文统计源期刊

万方数据数字化期刊群源期刊

《中国学术期刊综合评价数据库》统计源期刊

《中国期刊全文数据库》全文收录期刊

《中文科技期刊数据库》收录期刊

《中国药学文摘数据库》收录期刊

E-mail:xdjh126@126.com

<http://www.87738668.com>

总编：李月梅

ISSN 1008-8849



2020年1月

第 29 卷 第 1 期

# 现代中西医结合杂志

XIANDAI ZHONGXIYI JIEHE ZAZHI

MODERN JOURNAL OF INTEGRATED TRADITIONAL  
CHINESE AND WESTERN MEDICINE

第 29 卷

第 1 期

2020 年 1 月 1 日

## 目 次

### 论 著

椎间孔镜联合独活寄生汤治疗腰椎间盘突出症疗效观察

..... 郭团茂, 行艳丽, 曹伟宁, 朱海云, 李婉茹(1)

黄芪乌梅配方颗粒对 GK 大鼠血糖及胰岛素敏感性的影响 ..... 刘 凯, 李淑玲, 李应东(5)

雷公藤多苷不同时间给药联合甲氨蝶呤治疗难治性类风湿关节炎疗效观察

..... 王志强, 宫彩霞, 张晓刚, 马 旭, 张明明, 刘彦卿, 李振彬(11)

三维平衡正脊手法治疗椎动脉型颈椎病的临床研究 ..... 王从安, 张 峰, 孙铁锋, 师 彬(15)

基于 NF- $\kappa$ B 和 JAK/STAT 通路探讨黄芪、当归、忍冬藤水提冻干粉调控大鼠滑膜细胞增殖和凋亡的作用机

制 ..... 陈贺宁, 王长志, 孟晓莹, 美依尔·欢地克, 张慧杰, 李 雪, 柴立民(20)

平坐式内养功法结合腰三针治疗腰椎间盘突出症的疗效及对生活质量的影响

..... 王平平, 费学涛, 许志贵, 刘满震, 张 莉(25)

淫羊藿苷对与复合支架共培养脂肪干细胞成骨分化的影响 ..... 杨天赤, 李卫华, 王 震(30)

纤支镜肺泡灌洗痰热清联合鸟司他丁对心脏术后急性呼吸窘迫综合征患者肺循环功能、心功能的影响

..... 胡一明, 徐旭燕, 张 艺(34)

自拟骨九汤配合 Ilizarov 技术骨搬移治疗胫骨感染性骨折不愈合的疗效及对骨代谢和血液流变学的影响

..... 李卓伟, 王朝辉, 何 斌, 杨 松(39)

红元胶囊对跟骨骨折局部肿胀、术后切口愈合的影响

..... 刘德峰, 王江静, 邓海峰, 刘道阔, 王景双(44)

### 临床研究

痛风清解汤加中药膏治疗急性痛风性关节炎的临床疗效及机制研究

..... 张敬灿, 倪圣陶, 沈淋源(48)

电针刺激对重型颅脑损伤迁延性昏迷患者昏迷程度的影响及其机制

..... 王丹丹, 庞 猛, 王 辉(51)

美沙拉嗪联合温针灸治疗溃疡性结肠炎疗效及对肠黏膜组织炎症因子及 Th17、Th22 亚群的影响

..... 赵 岩, 武 虎(55)

扶正通腑导滞法联合电针治疗腹腔镜术后胃肠功能紊乱疗效观察

....万方数据..... 陈慧颖, 孙 颖, 刘付懿斐(59)

..... 徐 洋, 黄 飞, 祁 玮(63)

..... 吴多艺, 张泰标, 李 利(67)

..... 李世浩(74)

..... 赵习玲(77)

..... 邓寒冰, 钟前波, 黄 卫(81)

..... 段红梅, 张丽华(84)

..... 张守菊, 李德成(95)

## 护理研究

## 综 述

## Main Contents

- Observation of the therapeutic effect of percutaneous endoscopic lumbar discectomy combined with Duhuo Jisheng Decoction on lumbar disc herniation ..... GUO Tuanmao, XING Yanli, CAO Weining, et al. (1)
- Effect of Huangqi Wumei formula granules on blood sugar and insulin sensitivity in GK rats ..... LIU Kai, LI Shuling, LI Yingdong(5)
- Observation of the curative effect of Tripterygium glycosides administered at different times combined with methotrexate on refractory rheumatoid arthritis ..... WANG Zhiqiang, GONG Caixia, ZHANG Xiaogang, et al. (11)
- Clinical research on the treatment of vertebral artery type of cervical spondylosis with three-dimensional balance regulating spinal manipulation ..... WANG Cong'an, ZHANG Feng, SUN Tiefeng, et al. (15)
- Effect and mechanism of Milkvetch Root, Chinese Angelica and Honeysuckle Stem water-extracted lyophilized powder on proliferation and apoptosis of rats synoviocytes based on NF- $\kappa$ B and JAK/STAT signaling pathway ..... CHEN Hening, WANG Changzhi, MENG Xiaoying, et al. (20)
- Effect of internal nourishing breath exercise of flat seat type combined with three-needle lumbar acupuncture on lumbar intervertebral disc herniation and its effect on quality of life ..... WANG Pingping, FEI Xuetao, XU Zhigui, et al. (25)
- Effect of icariin on osteogenic differentiation of adipose-derived stem cells co-cultured with composite scaffolds ..... YANG Tianchi, LI Weihua, WANG Zhen(30)
- Effects of Tanreqing by bronchofibroscope bronchoalveolar lavage combined with ulinastatin on pulmonary circulation and cardiac function in patients with acute respiratory distress syndrome after cardiac surgery ..... HU Yiming, XU Xuyan, ZHANG Yi(34)
- Efficacy of self-made Gujiu Decoction combined with Ilizarov technique for bone transport on nonunion of tibial infectious fracture and its effect on bone metabolism and hemorheology ..... LI Zhuowei, WANG Zhaojun, HE Bin, et al. (39)
- Effects of Hongyuan capsule on local swelling of calcaneus fracture and postoperative incision healing ..... LIU Defeng, WANG Jiangjing, DENG Haifeng, et al. (44)
- ...万方数据..... LIU Defeng, WANG Jiangjing, DENG Haifeng, et al. (44)